性 别： 
男 
出生年月： 
1968-7-4 

Sex:           male                   date of birth:                       July ,1968
身 高： 
178.0 cm 
体 重： 
60.00 kg 

Height：                            weight:  
证件类型： 
护照 
证件号码： 
保密

 Certificate: passport                 
婚姻状况： 
已婚 
民族： 
汉族                 邮箱：1070156377@qq.com
Civil state: married                 Nationality:Han                   SKYPE:lidaiming
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工作经历/实践

             career
2012-4-6 to the end  of May ：中太集团(翻译) 
职位名称： 
翻译 

Title：        interpreter
科威特商务谈判。 

Business negotiation
2011-1-1 至 今 ：自由翻译 
职位名称： 
翻译 葡语和英语 

From January ,2011 up to now: Free lancer (translator) in English and Portuguese.
2011-1-1 至今 ：元培翻译、武汉圣士翻译、天和汇佳、天外等等翻译公司(兼职葡萄牙语翻译、英语翻译) 

From January ,2011 up to now: Free lancer (translator) with varity of translation companies,such as Tianhe,Tianwai,Shengshi,etc.
职位名称： 
翻译 

Title : translator
大量的英语和葡萄牙语稿件的翻译，包括建筑、人文、公路工程、林业、机械、地质学、石油化工等，从英语到葡萄牙语，从葡萄牙语到英语，以及葡萄牙语和中文的对翻，英语和中文的对翻，有翻译成果可以举证。 

Volume contributions of assortment of professional fields,like:construction,humanities,road engineering,forestry,geology,chemistry,etc.,among Chinese,English and Portuguese.
2011-10-10 至 2011-11-5 ：泛非汇金贸易公司(翻译) 

October,2011,as a interpreter for the manager of Fangfei Huijin Trade Company。
 职位名称： 

随行翻译 

Title : translator
2010-1-1 至 2011-6-24 ：edulin公司(翻译)

October,2011,as a interpreter for Edulin 
 做随行翻译与白人、黑人沟通，文件撰写。负责雇主的日常翻译工作

Translations,and interpretations with whites and blacks in technics and everyday works.Cooperated with the famous company IGIP of Portugal,in the constrution in AMAC Safari Hotel in Bengola Province of Angola,its chief engineer   is an American.

与葡萄牙著名的IGIP公司合作，从事英语和葡萄牙语翻译。工程为本哥拉省AMAC狩猎农场宾馆项目。业主的总工程师为美国人，也为其做英语和葡萄牙语的口、笔译工作。 

职位名称： 
翻译

Title : translator
2009-1-1 至 2009-11-1 ：浙江省凯撒波斯服饰公司(翻译) 
  From January,2009 to November ;an interpreter with Kaisaboshi Garments Company of Zhejiang Province, communicated with Arabians,Persians,Pakistanis,and blacks,doing deals.
在迪拜做销售工作，同阿拉伯人，波斯人，印度人，巴基斯坦人，黑人等各类人群交流，做买卖。 
 Long long ago a teacher.
